
PROTOKOLL NR 8 2023 
Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2023-10-02 

Närvarande: Lars Andersson, Lars-Erik Larsson, Siv-Britt Andersson, Rolf Magnusson, 
Åke Algotsson, Anne-Marie Lindkvist, Karl-Erik Lindkvist, Bengt-Åke Bengtsson, 
Jörgen Davidsson, Lena Keränen, Lena Ek 
Frånvarande: Inger Brorsson  
 
§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes. 

§3.  Att justera protokollet valdes Siv-Britt Andersson 

§4.  Föregående styrelseprotokoll godkändes. 
 
§5.  Ekonomi  
Beräknat resultat 81 192 kr. Ekonomin är god, det blev överskott från Viskaforsdagen och Räkafton. 
Medel från sammanslagningen (förslag inför årsmöte 2024), kvarstår i enlighet med protokoll Nr 6 
2023. 
Lars påpekade att extra tid bör avsättas för ekonomin vid nästa möte. 
Vad ska hända med Gåvofonden? Vilka ska få del av pengarna? Åke kontaktar Gunilla Alriksson för 
att få förslag. 
 
§6. 1 ny medlem, Yvonne Bernlert. 
65-årsdata finns nu i Harald. 
 
§7.  Hemsidan:  
Diverse uppdateringar, nya inlägg PRO-Pensionären och Viskaforsdagen. 
Harald: 
Inget nytt, arbete med förbättringar pågår. 
 
§8.  Inkommen post och skrivelser 
Inbjudan till: 
Föreningsgalan, 16 nov  
Konsument, prisundersökare, 10 okt 
Trafikkurs, 25 okt 
Friskvårdskurs, Rolf kollar med Inga-Lill Nilsson om hon är tillfrågad. 
PRO-vetarna, anmälan senast 1 nov. Fråga på nästa medlemsmöte om det finns intresserade. 
Skriva motion, 30 okt 
 
§9.  Aktiviteter  
Christmas feeling med Uffe Big Band. Sagateatern 15 dec, pris 310 kr. Sätts upp på tavlan. 

§9a. Studier info 
Bengt-Åke redovisade arbetet med Facebooksidan. Ska nu försöka koppla den till hemsidan.  
  



 §10. Information från PRO riks/distrikt 
Kallelse till höstmöte samorg. 19 okt. Rolf och Bengt-Åke åker till detta. 
Info körernas dag. Bengt-Åke/Karl-Erik tar kontakt med ansvarig på mötesplatsen. 
Info om Protokoll nr 8 från Samorg. 
Info om Protokoll DS 2023-09-20. Rolf plus en till, beslut nästa möte. 
 
§11. Lokaler  
Den icke önskade lukten kommer och går. (punkten kvarstår tills vidare) 
Beslutades att prova nytt till julfesten angående placering av julbordet, annars får vi kanske 
införa begränsning av antal deltagande. 
Rolf kontaktar Fredrik Gustavsson LFK angående belysning i lokalen. 

§12. Övrigt  
Viskaforsdagen var en stor framgång där inköpta lotter snabbt tog slut och våra skraplotter fick 
hämtas som ersättning. Ballonger och godis gick också åt, men det blev inköpt kaffe över som 
används i ordinarie verksamhet.  
Beslutades att vi ska vara med på julmarknaden och ska på nästa medlemsmöte informera om 
arbetet med det och även få medlemmar att hjälpa till med detta.    
 
§13. Mötet avslutades. 
 
Kommande möten. 
Styrelsemöte kl. 10.00  6/11, 4/12 
Medlemsmöten kl. 15.00  19/10, 16/11  
 

_______________________ ________________________ ________________________ 
ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Siv-Britt Andersson 


